

Subject: Price Adjustment Effective Monday, August 17, 2026

Dear Valued Customers,

Over the past several months, we have experienced successive, substantial cost increases from our primary steel and coating suppliers. While we always strive to absorb market fluctuations internally to protect our partners, the cumulative impact of these recent steel cost hikes and rising coating expenses since our last price adjustment earlier this year has made it necessary for us to adjust our pricing to offset these pressures.

In addition to materials, the broader market remains highly volatile. Driven by ongoing geopolitical instability in the Middle East, fuel prices continue to persist at elevated levels. To manage these highly unpredictable logistics costs, we will be maintaining our temporary fuel surcharge of up to 2.5%. We remain committed to reducing or removing this surcharge as soon as fuel markets stabilize.

To maintain the quality, availability, and service levels you expect from us, we are implementing the following price adjustment:

- **Scope:** A price increase ranging from 10% to 15% will be applied to all steel products.
- **Effective Date:** This increase will apply to all orders placed on or after Monday, August 17, 2026.

We recognize the challenges these market dynamics present to your business and deeply appreciate your partnership. Updated price lists will be distributed by your sales representative as the effective date approaches.

If you have any questions regarding these changes, please do not hesitate to reach out to your account manager or sales representative. We sincerely value your business and thank you for your ongoing support and partnership.

Sincerely,

A handwritten signature in black ink that reads 'Jason Fortuna'.

Jason Fortuna
President
Vicwest

Objet : Ajustement de prix en vigueur le lundi 17 août 2026

Chers clients,

Au cours des derniers mois, nous avons subi des hausses importantes et successives des coûts de la part de nos principaux fournisseurs d'acier et de revêtements. Bien que nous nous efforcions toujours d'absorber les fluctuations du marché afin de protéger nos partenaires, l'effet cumulatif de ces récentes augmentations du coût de l'acier ainsi que de la hausse des coûts des revêtements depuis notre dernier ajustement de prix plus tôt cette année nous oblige à ajuster nos prix afin de compenser ces pressions.

Au-delà des coûts des matériaux, le marché demeure très volatil. En raison de l'instabilité géopolitique persistante au Moyen-Orient, les prix du carburant demeurent élevés. Afin de gérer ces coûts logistiques hautement imprévisibles, nous maintiendrons notre surcharge temporaire de carburant pouvant atteindre 2,5 %. Nous nous engageons à la réduire ou à l'éliminer dès que les marchés du carburant se stabiliseront.

Afin de maintenir la qualité, la disponibilité des produits et le niveau de service que vous attendez de notre part, nous mettrons en œuvre l'ajustement de prix suivant :

- **Détail :** Une augmentation de prix variant de 10 % à 15 % sera appliquée à tous les produits d'acier.
- **Date d'entrée en vigueur :** Cette augmentation s'appliquera à toutes les commandes passées à compter du lundi 17 août 2026.

Nous sommes conscients des défis que ces conditions de marché représentent pour votre entreprise et nous vous remercions sincèrement de votre confiance et de votre partenariat. Les listes de prix mises à jour vous seront transmises par votre représentant des ventes à l'approche de la date d'entrée en vigueur.

Si vous avez des questions concernant ces changements, n'hésitez pas à communiquer avec votre directeur de comptes ou votre représentant des ventes. Nous vous remercions sincèrement de votre confiance et de votre partenariat continu.

Cordialement,



Jason Fortuna
Président
Vicwest